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Abstract (en)
In this apparatus for making concrete multilayered roof tiles by the extrusion process, having a coating unit which can be supplied with fresh
concrete and is intended for applying a continuous coating of fresh concrete to a continuous string of displaceable, positively driven bottom-half
moulds (14), and furthermore a compaction roller (25) and a smoothing tool (35), adjoining the compaction roller (25) in the production direction, for
compacting and if need be profiling the base coating of fresh concrete passing through underneath on the bottom-half moulds, at least one further
smoothing tool (45) for a further coating, in particular a top coating (18), to be applied to the base coating (17) is provided in the production direction
behind the smoothing tool (35) for the base coating (17) and is separated from this smoothing tool (35) by a gap (40) running transversely to the
production direction. The material for the further coating is supplied under pressure through the gap (40). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dieser Vorrichtung zur Herstellung mehrschichtiger Betondachsteine im Strangpreßverfahren, mit einer mit Frischbeton versorgbaren
Beschichtungsanlage zur Aufbringung einer kontinuierlichen Frischbetonschicht auf einen durchgehenden Strang verschieblicher, zwangsweise
angetriebener Unterformen (14), ferner mit einer Verdichtungswalze (25) und einem in Fertigungsrichtung an sie anschließenden Glätter (35) zum
Verdichten und gegebenenfalls Profilieren der darunter auf den Unterformen durchlaufenden Grundschicht aus Frischbeton, ist in Fertigungsrichtung
hinter dem Glätter (35) für die Grundschicht (17) und von diesem durch einen quer zur Fertigungsrichtung verlaufenden Spalt (40) getrennt,
wenigstens ein weiterer Glätter (45) für eine auf die Grundschicht (17) aufzubringende weitere Schicht, insbesondere Deckschicht (18), vorgesehen.
Das Material für die weitere Schicht wird unter Druck durch den Spalt (40) zugeführt.
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